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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mi az iskolák tapasztalata?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hille r
István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Az Oktatási és Kulturális Minisztérium, a honlapján 2007. december 7-i dátummal megjelent
„Tájékoztató a szakmai és informatikai fejlesztési feladatok támogatása igénylésének, döntés i
rendszerének, folyósításának, elszámolásának és ellenőrzésének részletes szabályairól szóló
16/2007. (III . 14.) OKM rendelet alapján a szakmai beszámoló elkészítéséhez” cím ű
közleményben felszólította a közoktatási intézmények fenntartóit és magukat a z
intézményeket, hogy — a rendelettel szemben — ne csak elszámolást adjanak be, hanem eg y
kérdéssorra is válaszoljanak .

A fenntartóknak az elszámolást, valamint az intézményi kérdőívek eredményét egy internetes
alkalmazásban kellett rögzíteniük, amely a folyamat végén el őállított egy pdf kiterjesztésű
fájlt .

Kérem Miniszter Urat, hogy a nevezett felmérés adatait, azok összegzését Excel fájlban ,
valamint az összes pdf kiterjesztésű fájlt elektronikus adathordozón szíveskedjen a
rendelkezésemre bocsátani .

Kérem, hogy jelen kérésemet közérdekű adat megismerési iránti kérésnek tekintse .

Várom megtisztel ő válaszát .



Budapest, 2008. januári . .
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